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Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 

 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Regelement van Orde stelt de fractie van het CDA 

de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten nav het krantenartikel 

https://www.zeewolde-actueel.nl/nieuws/politiek/268006/oppositie-spartelt-tegen-over-g-

gebied-maar-legt-het-af-tegen-o van 6 november 2022.  

 

Toelichting: 

We hebben in Flevoland een bouwopgave van 100.000 woningen om tegemoet te komen aan 

de vraag van onze inwoners. Iedere gemeente heeft hierin zijn eigen doelstellingen 

meegekregen. De provincie Flevoland zal in samenwerking met het Rijk proeftuin gaan worden 

om deze gezamenlijke opgave vorm te geven. 

Gemeenten hebben ruimte om zelf bouwgebieden aan te wijzen en te ontwikkelen, binnen de 

kaders van de provincie. In Zeewolde is al tientallen jaren discussie over het zogeheten G-

gebied. Dat is een groen gebied aan de rand van Zeewolde (het bos aan de overkant van 

sportpark De Horst). De gemeenteraad heeft deze maand een motie aangenomen om dit G-

gebied te transformeren tot ‘ontmoetingsbos’. Juist op die plek in Zeewolde waar de bodem het 

hoogst gelegen is en de grond niet te nat is. 

 

Het CDA wenst de volgende vragen te stellen aan het college. 

1. Wanneer kan en wil de provincie ingrijpen bij een door een gemeente aangewezen 

bouwgebied? Wanneer niet? 

 

2. Voor Almere (Pampus), Lelystad (Warande) en Urk (de Zeeheldenwijk) zijn afspraken gemaakt 

over nieuwe woningbouwlocaties. Zijn deze afspraken ook al gemaakt met de andere 

gemeenten? 

 

3. In de Flevolandse strategische agenda is vastgelegd dat voor de ruimtelijke ontwikkeling 

bodem en water leidend zijn. Gaat het college op basis van dit leidend principe met gemeenten 

in gesprek over welke potentiële bouwgronden hieraan voldoen? 

 

4. Door de keuze van de Zeewoldense gemeenteraad om het G-gebied niet tot 

woningbouwgebied te bestempelen, lijkt het erop dat goede bouwgrond buitenspel wordt 

gezet. Deelt het college die mening? 

 

5. Vindt het college dat in deze situatie bodem en water niet leidend zijn gemaakt in de keuze 

die is gemaakt? 
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